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VERSLAG  ALGEMENE  LEDENVERGADERING:  Woensdag 17 februari 2016. 
Locatie: Grand Café Reeshof, Tilburg. 

 
Aanwezig: 
Alexander van Bavel, Koen Visser, Cees van de Zalm, Theo van de Meijdenberg, Patrick van 
Beurden, Nadia van Dommelen, Kees Verhoof, Adri Vissers, Marianne van Poppel, Anja Evers, 
Gerard Mutsaers, Maurits Mevis, Vicky Glasmacher, Nico Glasmacher, Wil Hollants, Marcel de 
Beer, Ria van Eindhoven, Thea van de hout, Joost Maes, Erik van de Sande, Dennis Laros, Esther 
Hollants, Anouk Hollants, Gaston Sistermans, Henk Mutsaers, Jack van Poppel, Renate van der 
Wee, Corné Bertens, Malvin van Lissum, Eefje van Rijswijk, Jan-Peter Laros, Maurice Schifferling, 
Tom van Mierlo, Marcel Paymans, Pieter Alstede, Marcel Mommers, Jeroen Oprins, Mariëtta 
Feiken, Patty de Haan en Bart Huijbers. 
 
Bestuursleden: 
Elly van de Wouw, Wendy van Geloven, John Tieleman, Franc van der Heijden, Jacqueline van de 
Put en Liety Schoenmakers. 
 
Afwezig met kennisgeving:  
Ilse Koks, Cindy Blanque, Ron Hasenbalg, Frank en Marion van Oosterhout 
 

 
1. Opening: 
Voorzitter: John Tieleman opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 
2. Goedkeuring verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 04 februari 2015: 
Geen opmerkingen en daarmee zijn de notulen van 2015 goedgekeurd. 
 
2.1  Actiepunten: 
Afgesproken actiepunten van de ALV 2015: 
1. Er zijn nogal wat TL buizen kapot in de hal, doorgeven aan de gemeente. 
2. Communiceren naar de contactpersonen vanaf 20.30 uur meteen 2 lampen laten branden. 
3. De netten nakijken, zouden gekrompen zijn. 
4. Paaltjes zijn los, schroeven aandraaien. 
5. Zorgen voor een eigen zuignap die in onze kast moet komen. 
6. Ook positieve geluiden over de vloer/zaal willen we graag terug horen. 
7. Doorgeven aan contactpersonen dat de ventilatie op “badmintonstand” moet bij de beheerder. 

 
Al deze punten zijn inmiddels opgelost en afgewerkt. 
 
3. Verslag van de secretaris: 
Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de secretaris goedgekeurd. 
 
4. Verslag van de Kascontrole door Kascommissie: 
Jan-Peter Laros heeft de kas gecontroleerd, was tevreden en zag verder geen onregelmatigheden. 
Hij geeft de getekende verklaring af. 
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John bedankt Jan-Peter voor zijn inzet. 
 
5. Behandeling en vaststellen jaarstukken penningmeester: 
Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de penningmeester goedgekeurd. 
 
6. Behandeling verslag jeugdzaken: 
Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van jeugdzaken goedgekeurd. 
 
7. Behandeling verslag technische commissie: 
Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de TC goedgekeurd. 

 
8. Behandeling verslag ledenadministratie: 
Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de ledenadministratie goedgekeurd. 
Cees van der Zalm vraagt wie er bedoelt worden met seniorenleden? Seniorenleden zijn alle leden  
boven de 18 jaar. 
 
9. Behandeling verslag algemene zaken: 
Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de TC goedgekeurd. 
 
10. Bestuursverkiezing: 
• Aftredend bestuurslid Algemene zaken: Franc van der Heijden 
Franc blijft dezelfde taken uitvoeren voor de vereniging. Deze functie wordt voorlopig niet opnieuw 
ingevuld. John bedankt Franc voor zijn inzet met een attentie. 
• Aftredend penningmeester: Bart Huijbers wegens gezondheidsredenen. Elly van de Wouw is ad 
interim penningmeester tot juli 2016. John bedankt Bart voor zijn inzet met een attentie. 
Uit de drie kandidaten die zich gemeld hebben is Tom van Mierlo gekozen door het bestuur.  
Tom wordt unaniem door de ALV gekozen tot nieuwe penningmeester. Elly blijft tot juli 2016 
beschikbaar om Tom in te werken. 
• Aftredend conform rooster van aftreden en niet herkiesbaar: voorzitter John Tieleman. Maurice 
Schifferling is gevraagd als voorzitter en wordt door de ALV unaniem gekozen. John blijft aan als 
vicevoorzitter en kan zo Maurice nog een jaar helpen en zijn de taken tussen hen verdeeld. 
 
11. Vaststellen begroting 2016 
Elly geeft toelichting op de begroting, over de nacalculatie en balans. Sommige zaken worden 
meer uitgesplitst zoals gebruik van de nylon en veren shuttles.  
De eventuele lidmaatschap van de bond door de SC leden zit hier niet in verwerkt. 
Clubkleding is begroot en wordt deze maand geleverd voor de spelers van de minicompetitie, dit is 
een tussenoplossing en kost ons niets. In september zouden we voor alle competitiespelers 
nieuwe clubkleding binnen moeten hebben en dit is dus wel begroot. 
 
De eigen bijdrage voor de veren shuttles gaat met € 10.00 omhoog van € 30.00 naar € 40.00. 
 
Naar aanleiding van fraude door penningmeesters van andere verenigingen heeft het bestuur de 
volgende extra maatregelen doorgevoerd: 
- De post komt niet bij de penningmeester aan, maar bij de voorzitter of de secretaris. 
- Rekeningen hoger dan € 500.00 moeten mede getekend worden door de voorzitter. 
- Voortaan 2 keer per jaar kascontrole in plaats van 1 keer per jaar bij de penningmeester. 
 
Mariëtta Feiken vraagt of recreanten van de vrijdagavond met eigen veren shuttles spelen, dit klopt 
en de spelers leggen zelf shuttles in. 
Er wordt gevraagd wat de kick-off precies inhoudt: dit is de aftrap van het nieuwe seizoen, wordt 
informatie gegeven, foto’s gemaakt van de teams, en een andere invulling van de training, deze 
dag is bedoeld voor alle competitiespelers junioren en senioren en spelers van de 
midweekcompetitie. 
 
De ALV gaat akkoord met de begroting van 2016 
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12. Wijzigingen organisatie en commissies: 
12.1 Franc maakt geen deel meer uit van het bestuur, maar wil wel de algemene zaken blijven 

doen. De algemene functie wordt samengevoegd met de PR functie, (John) dit wordt dus één 
functie. 

12.2 Samenstelling jeugdcommissie staat nu verkeerd op de website, dit gaat aangepast worden. 
Jacqueline van de Put is nu bestuurslid jeugdzaken, zij gaat stoppen in 2017, bij deze dus 
een oproep voor een nieuw bestuurslid jeugdzaken. 

12.3 Kascommissie: Jan-Peter Laros moet stoppen na 2 jaar. We zijn op zoek naar 2 nieuwe                     
leden. Mariëtta Feijken en Koen Visser gaan dit doen. In juni/juli is een extra kascontrole 
hiervan  wordt verslag uitgebracht aan het bestuur. Melding kan gemaakt worden in de 
nieuwsbrief. 

12.4 Technische commissie: zijn geen wijzigingen. 
12.5 Toernooi commissie: Inge Jansens stopt als voorzitter en commissielid. Maurits Mevis wordt 

de voorzitter ondersteund door Dennis Laros en de commissie wordt aangevuld met Renate 
van der Wee, Guusje van de Wouw en Elly van de Wouw.  

12.6 Webmaster IT: Was Maurice wordt Bas den Turck. 
12.7 Social Media: Facebook/Twitter was Maurice en wordt Vicky Glasmacher. 
12.8 Clubblad: zijn geen wijzigingen 
12.9 Contactpersonen van de speelavonden: zijn geen wijzigingen. 

 
13. Ter stemming: lidmaatschap bond 
Momenteel bestaat SCBC Reeshof uit een SportClub en een BondsClub, leden van de SC 
Reeshof betalen geen contributie aan de bond, leden van de BC Reeshof wel (momenteel € 10,35) 
en zij spelen bondscompetitie en kunnen meedoen aan toernooien. 
 
SCBC Reeshof maakt deel uit van een flagship in samenwerking met de bond, (samen met 3 
andere verenigingen) om zo krachten te bundelen, ervaringen uit te wisselen en gebruik maken 
van elkaars kennis, bijvoorbeeld op het gebied van ledenbehoud, jeugdleden binnen houden, 
invulling technische commissie, trainers enz. 
Nu wil de bond graag dat alle leden van de SCBC Reeshof lid worden van de bond. 
 
Gerard Mutsaers geeft toelichting op het ontstaan van de SC Reeshof, deze is in het verleden 
opgericht voor leden die alleen recreatief willen spelen. Volgens Gerard mogen alleen SC leden 
over dit onderwerp stemmen. 
John geeft nog uitleg over het gesprek met de bond. Het stuk dat was gepubliceerd op de site is 
geschreven door de bond, hierin zijn verschillende scenario’s uitgewerkt om tot een totaal 
lidmaatschap te komen. 
Als bestuur hebben we gemeend dit inzichtelijk en transparant te moeten maken voor alle leden. 
Het is onduidelijk of de BC hierover mag stemmen of dat er een speciale vergadering voor belegd 
moet worden met alleen SC leden. Ongeveer de helft van het totale ledenbestand is SC lid. 
Als we toch besluiten dat SC-leden geen lid worden van de bond, kunnen we toch mee blijven 
doen met de flagship. 
Als we met alle leden lid worden van de bond, staan we wel sterker we zijn dan met bijna 300 
leden één van de grootste verenigingen van Nederland. 
 
De vergadering wordt geschorst voor overleg, na hervatting geeft John uitleg: 
We mogen de stemming inbrengen volgens de statuten zonder dat 2/3 van de leden aanwezig is.  
Als er een statutenwijzing nodig is moet wel 2/3 van de leden aanwezig zijn. 
Het bestuur deelt mede dat dit onderwerp opnieuw besproken gaat worden en dat de leden 
gehoord zijn. 
 
Anja Evers vraagt of zij als enige geen lid kan zijn van de bond en toch lid kan blijven van de 
vereniging. Dit hangt af van de gekozen optie die de bond aandraagt. 
Als bestuur hebben we tegen de bond gezegd dat we dit onderwerp in de ALV zouden brengen, 
als de ALV niet akkoord gaat dan gaan we met deze boodschap terug naar de bond. 
Dit onderwerp wordt mee terug genomen naar het bestuur, voorlopig gebeurt er dus niets. 
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14. Wijzigingen Huishoudelijk Reglement 
Wordt aangepast met de  nieuwe organisatie, de functie van vicevoorzitter toegevoegd. 

 
15. Instellen Klankbordgroep 
In samenwerking met de verenigingsondersteuner van het sportbedrijf wordt een klankbordgroep 
opgericht deze bestaat uit 6-10 leden: een afspiegeling van de vereniging: jeugdleden, senioren, 
recreanten en competitiespelers. 
De klankbordgroep zal 2-3 keer per jaar bij elkaar komen. Algemene onderwerpen worden hier 
besproken en wordt de mening gevraagd van de klankbordgroep leden. 
Opgeven hiervoor kan via: secretaris@scbcreeshof.nl 
 
16. Behandeling ingebrachte agendapunten  
- Ilse Koks: Kwaliteit van de shuttles op de speelavonden, deze zijn vaak slecht. 
Dit is een bekend probleem, afgesproken was dat de contactpersonen van de speelavonden 
verantwoordelijk zijn voor de shuttles. 
Oorspronkelijke afspraak was dat de contactpersonen op het eind van de avond de shuttles nakijkt 
en zorgt dat er goede shuttles in de kokers zijn, nadeel is wel dat dan de contactpersoon tot het 
eind moet blijven. 
Of dat de contactpersonen aan het begin van de avond de kokers bijvullen. Het bestuur gaat met 
de contactpersonen kijken wat nu de handigste werkwijze is.  
 
- Nico Glasmacher: kwaliteit van de vloer, te veel ongevallen? 
Nico vraagt of er op andere speelavonden ook veel ongevallen zijn. Vorig jaar is door het 
sportbedrijf een nieuwe vloer gelegd deze wordt nu te stroef ervaren door de meeste leden. Dit zou 
geen probleem moeten zijn voor de badmintonsport. 
Er blijven klachten over de viezigheid op de vloer, zou veel zand op liggen. Klachten blijven 
melden aan het bestuur dit wordt meegenomen in het overleg met de gemeente.  
De vloer zou twee keer per week gepoetst moeten worden. 
Marcel Paymans vraagt of de leden van de recreantenavonden hun eigen spullen op willen ruimen: 
flesjes, koekpapiertjes en andere rommel.  
Tom van Mierlo vraagt of het veel werk is om te vegen, eventueel voor de training dan vegen? 
Echter het is de taak van de gemeente om te zorgen dat wij een schone vloer hebben. 
 
Ongevallen: 
Als er ongevallen zijn dan moet dit geregistreerd worden in een aparte map deze zou bij de 
beheerder komen te liggen, deze is er echter nu nog niet. Mocht hier meer over bekend zijn wordt 
dit gecommuniceerd naar de contactpersonen en gemeld in de nieuwsbrief. 
 
17. Rondvraag: 
17.1 Marcel de Beer vraagt of het fruit al geregeld is voor de clubkampioenschappen, hij zou dit 
eventueel willen doen. 
17.2 Gerard Mutsaers wenst de nieuwe voorzitter succes. 
17.3 Vicky Glasmacher heeft wat vragen over de klankbordgroep en wil zich hiervoor opgeven. 
17.4 Jack van Poppel: vraagt hoe het zit met de ventilatiekasten; deze geeft nu te koude lucht af. 
Dit was vorig jaar al afgesproken: er zou een badmintonstand op moeten zitten, eventueel 
navragen bij de contactpersonen of bij de beheerder. 
17.5 Corné Bertens vraagt of er al zicht is op een opvolger van Jurgen, twee avonden hoofdtrainer 
zijn is teveel. John is nog met iemand in gesprek en kan iemand anders nog benaderen. Nadia 
geeft aan dat dit een blijvend agendapunt is binnen de TC. 
 
 
21.58 uur wordt de vergadering gesloten en Maurice bedankt iedereen voor zijn/haar 
aanwezigheid.  
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Actiepunten ALV 2016 
 
1. Samen met de contactpersonen bekijken wat de handigste werkwijze is om de kokers bij te 
vullen met nylonshuttles. 
2. In overleg gaan met de gemeente over vieze vloer en frequentie van schoonmaken 
3. Melding maken in nieuwsbrief dat spelers hun eigen spullen opruimen, zoals flesjes e.d.  
4. Als er meer bekend is over de ongevallenregistratie: melden naar contactpersonen en 
vermelden in nieuwsbrief. 

 
Besluitenlijst ALV 2016 

 
1. Begroting 2016 is akkoord. 
2. Eigen bijdrage voor veren shuttles gaat met € 10.00 omhoog van € 30.00 naar € 40.00 
3. Wijziging HR regelement betreffende functie van vicevoorzitter is akkoord. 

 
 
 
 
 

 
 
 


